
  

 

 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 
Δευτέρα, 16 Σεπτεμβρίου 2024 

 
 
Προς τον Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού, κο 
Πιερρακάκη Κυριάκο 
 
Θέμα: «Άμεση η ανάγκη ανάκλησης της υποβάθμισης του Δημοτικού 
Σχολείου Ασμηνίου του Δήμου Ιστιαίας-Αιδηψού σε μονοθέσιο»  
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Αναστάτωση έχει προκαλέσει στην κοινότητα Ασμηνίου, της Δημοτικής 
Ενότητας Αρτεμισίου, του Δήμου Ιστιαίας-Αιδηψού, η υποβάθμιση του 
Δημοτικού Σχολείου Ασμηνίου λόγω της αποχώρησης ενός μόλις μαθητή. Ενώ 
μέχρι πέρυσι φοιτούσαν 16 μαθητές, ο αριθμός τους φέτος μειώθηκε στους 
15, με αποτέλεσμα την υποβάθμιση του σχολείου από διθέσιο σε μονοθέσιο.  
Θα ήθελα να ενημερώσω ότι στην μόνη αυτή τάξη που θα φιλοξενεί παιδιά 
ηλικίας 7 έως 12 ετών, θα φοιτά μαθήτρια με αναπηρία και ειδικές 
εκπαιδευτικές ανάγκες, ενώ αναμένεται και γνωμάτευση από το ΚΕΔΑΣΥ για 
δεύτερο μαθητή.  
Δυστυχώς, η κυβερνητική πολιτική συνεχίζει, αντί να προσφέρει την στήριξή 
της στην περιφέρεια, ειδικά σε μια περιοχή που έχει πληγεί από σωρεία 
φυσικών καταστροφών, όπως η Β. Εύβοια, να νομοθετεί εις βάρος των 
κατοίκων της, της καθημερινότητάς τους και του μέλλοντος τους.  
Μάλιστα, με την υποβάθμιση του Δημοτικού Σχολείου Ασμηνίου λαμβάνει 
χώρα μια πρωτοφανής επίθεση κατά βασικών αναγνωρισμένων δικαιωμάτων 
των παιδιών της περιοχής.  
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6800

Ημερομ. Κατάθεσης:

16/9/2024



  

Επειδή η υποβάθμιση σε μονοθέσιο του Δημοτικού Σχολείο Ασμηνίου  οδηγεί 
σε έκπτωση στην ποιότητα των εκπαιδευτικών υπηρεσιών, 
 
Επειδή με τις νέες οδηγίες καταστρατηγούνται οι νομικές διατάξεις για την 
Ειδική Αγωγή και την προστασία των μαθητών με ειδικές εκπαιδευτικές  
δυσκολίες,  
 
Επειδή το Κράτος οφείλει να στηρίξει την πολύπαθη περιοχή της Β. Εύβοιας 
και όχι να προβαίνει σε πολιτικές περαιτέρω υποβάθμισής της, 
 
Επειδή η Πολιτεία οφείλει να προσφέρει ισότιμη, ολόπλευρη και ποιοτική 
εκπαίδευση σε ένα σύγχρονο, ασφαλές, πλήρως εξοπλισμένο και στελεχωμένο 
σχολείο  
 
Ερωτάσθε, 

 
 

1. Σκοπεύει το Υπουργείο να αποσύρει την απόφαση υποβάθμισης του 
Δημοτικού Σχολείου Ασμηνίου, ώστε να αποφευχθεί η δημιουργία μιας 
μόλις τάξης, γεγονός που θα δυσχεράνει την μαθησιακή διαδικασία;  
 

2. Προβλέπεται να ληφθούν υπόψιν οι ειδικές μαθησιακές ανάγκες των 
μαθητών του σχολείου ώστε να καλύπτονται στο σύνολό τους οι 
ανάγκες αυτές; 

 
3. Πώς αποδεικνύει έμπρακτα η Κυβέρνηση την στήριξή της στους 

κατοίκους της Β. Εύβοιας όταν λαμβάνει αιφνιδιαστικές αποφάσεις που 
οδηγούν μαθηματικά στην υποβάθμιση του βιοτικού επιπέδου ζωής και 
εν τέλει στην ερημοποίηση της περιοχής;  

 
Η ερωτώσα βουλευτής 

                         
 Καζάνη Αικατερίνη 
 
 
 

        
 




